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عضو شورای شهر کرمان با تاکید بر 
ساماندهی معتادان متجاهر مطرح کرد؛

شهرداری هرچه زودتر 
گرمخانۀ دائمی راه اندازی کند

گروه جامعه: رئیس کمیسیون بودجه شورای شهر 
کرمان گفت: »وقتی به محلات شهر کرمان می رویم 
مشکل  رفع  شهروندان  جدی  مطالبات  از  یکی 

آبگرفتگی معابر در هنگام بارندگی است«.
بارش ها  این که در زمان  بیان  با  حسین چناریان 
برخی مناطق شهر به شدت دچار مشکل می شوند، از 
شهرداری خواست تا در آستانۀ فصل زمستان در این 

خصوص اقدامات لازم را انجام دهد.
وی همچنین ساماندهی معتادان متجاهر را یکی 
وظیفۀ  »ما  کرد:  اظهار  و  دانست  مردم  مطالبات  از 
اقدام  گذشته  سال  داریم.  گرمخانه ها  دربارۀ  جدی 
امسال هم سازمان  انجام شد.  این زمینه  موقتی در 
فرهنگی شهرداری در حال تلاش هایی است ولی باز 
سال  هر  که  هزینه هایی  و  است  موقت  رویکرد  هم 

می شود از دست می رود«.
نقطۀ  چند  در  و  هزینه  یک بار  که  کرد  تاکید  او 

مناسب در شهر گرم خانه های دائم راه اندازی شود.
دوشنبه  روز  چناریان  استقامت،  گزارش  به 
ادامۀ  در  شهر  شورای  علنی  صحن  در  آبان ماه   22
هماهنگی  شورای  جلسۀ  »در  کرد:  بیان  اظهاراتش 
سازمان هایی  دربارۀ  پیگیری  موضوع  موادمخدر 
مطرح شد.  کرده اند  فعل  ترک  این خصوص  در  که 
شهرداری ترک فعل نکرده ولی اقدامات موقت انجام 

داده است«.
وی با تاکید بر اینکه ساماندهی معتادان متجاهر 
از  نقطه  افزود: »در چند  است،  مردم  دغدغۀ جدی 
و  هزینه  یک بار  و  انجام  اساسی  شهر سرمایه گذاری 
گرم خانه ایجاد شود تا سال ها خیال مان راحت باشد«.

کرمان  شهر  شورای  بودجه  کمیسیون  رئیس 
تاکید  نیز  شهر  اصلی  معابر  لکه گیری  بر  همچنین 
در حال  مناطق  داد: »شهرداری های  توضیح  و  کرد 
اصلی  خیابان های  هستند.  معابر  برخی  لکه گیری 
اما  لکه گیری  در  نیست  بحثی  می شوند  روکش  که 
و  اصلی  معابر  به  و  توجه می کنند  به کوچه ها  فقط 
خیابان ها که دارای چاله و شکستگی آسفالت هستند 

توجهی نمی شود«.
به  پاسخ  در  کرمان  شهردار  نشست،  این  در 
آسفالت  لکه گیری  »دربارۀ  گفت:  چناریان  اظهارات 
آسفالتی  حجم  به  توجه  با  که  است  این  واقعیت 
مالی  مشکلات  و  قیر  کمبود  به  شده  انجام  که 

برخورده ایم«.
»دربارۀ  کرد:  اظهار  شعرباف تبریزی  سعید 
آبگرفتگی نیز در هرکدام از مناطق در هفت، هشت 
ماه اخیر مسائل سه یا چهار نقطۀ حاد را حل کردند 
و تاکنون 18 تا 20 مورد از نقاط حاد آبگرفتگی رفع 
لیست  از  و  داریم  ولی هنوز هم مسئلۀ جدی  شده 
110 موردی اوایل کار هنوز 65 نقطۀ آبگرفتگی در 

شهر داریم«.
وی ادامه داد: »از آنجا که برای کوچه ها ظرفیت 
گفتیم  مناطق  به  نداریم  آسفالت  نداریم  روکش 
در  لکه گیری  شما  ببرید.  کوچه ها  به  را  لکه گیری 
معابر اصلی را گزارش دهید تا برای آن اقدام کنیم«.

نیز  متجاهر  معتادان  ساماندهی  در خصوص  وی 
برای  فضایی  بیرم آباد  ابتدای  در  »قبلا  داد:  توضیح 
مردم  اعتراض  مورد  اما  بود  افراد  این  نگهداری 
سرآسیاب قرار گرفت. پس از این پیشنهادی مطرح 
ایجاد  منظور  این  به  محلی  قائم  بوستان  در  تا  شد 
شود اما چون ممکن بود شانیت گلزار تحت تاثیر قرار 
منظور  این  به  فضا ساخته شده،  این  اینکه  با  گیرد 

مورد استفاده قرار نمی گیرد«.
وی با بیان اینکه سوله ای مناسب که اجارۀ پنج 
ساله با بهزیستی دارد را فعلا داریم اما باز هم موقت 
گرم خانه(  راه اندازی  )برای  مکان  »دو  افزود:  است، 
آن  با  شهرداری  دوستان  برخی  اما  شده  پیشنهاد 
برنامه ریزی  جلسه ای  هفته  همین  دارند.  مسئله 
آن  در  هم  شورا  از  دوستانی  داریم  اصرار  و  کردیم 
تا  شود  انتخاب  مکانی  باید  باشند.  داشته  حضور 
تجمع  محل  به  اما  نباشد  مردم  سکونت  نزدیک 

معتادان متجاهر نزدیک باشد«.
ورودی  پیشنهاد  »یک  گفت:  کرمان  شهردار 
تعمیرگاه  و  پسماند  به  مربوط  زمین های  در  سیدی 

است که باید دربارۀ آن به جمع بندی برسیم«. 

خبر

تاکید ایرانمنش رئیس کمیسیون 
عمران شورای شهر کرمان؛

تکلیف ماندن یا رفتن شهردار 
مشخص شود

گروه جامعه: رئیس کمیسیون عمران و شهرسازی 
شورای شهر کرمان از ریاست شورا خواست تا تدبیری 
صورت بگیرد و موضوع ماندن یا رفتن شهردار هرچه 
زودتر تعیین تکلیف شود. پیش از این کمساری نایب 
را مطرح  این خواسته  نیز  رئیس شورای شهر کرمان 

و بر شروع فرایند استیضاح شهردار تاکید کرده بود.
علنی  صحن  در  دوشنبه  روز  ایرانمنش  منصور 
یا  ماندن  موضوع  که  است  ماه  »چندین  گفت:  شورا 
رفتن شهردار مطرح است. از ریاست محترم خواهش 
این  بگیرد.  صورت  خصوص  این  در  تدبیری  می کنم 
موضوع خیلی دارد روی کار در شهرداری و شهر تاثیر 
حاضر  حال  در  شود.  تعیین تکلیف  باید  و  می گذارد 

شخص شهردار هم نمی داند می ماند یا نه«. 
از  یکی  را  سوالی  است  ماه  »چندین  افزود:  وی 
دوستان شورا از شهردار مطرح کرد و دوستان گفتند 
وجود  زمینه  این  در  قانونی  نشدند. ظرفیت های  قانع 
دارد و از ریاست محترم شورا می خواهم این موضوع را 
پیگیری کنند«.  وی ادامه داد: »همه در شورا دوست 
هستیم ولی الان فضایی ایجاد شده که خیلی جالب 
نیست، امیدوارم به آن پایان داده و همدلی ایجاد شود 

و شورا از این وضعیت خارج شود«.
به گزارش استقامت، وی 22 آبان ماه در ادامۀ این 
اظهارات بیان کرد: »به هر تقدیری قرار شد کار انجام 
شود صورت گیرد تا با همدلی و سرعت بهتر و با اجماع 
کارها را انجام دهیم«. ایرانمنش تاکید کرد: »متاسفانه 
در این مدت موضوع بیش از اندازه طولانی شده و قطعا 
باعث مشکلاتی در سطح شهر و شهرداری شده است«. 
شایان ذکر است، مدتی است که پروندۀ استیضاح 
سعید شعرباف تبریزی شهردار کرمان در شورای شهر 
باز شده اما هنوز رسما کلید نخورده است. آن طور که 
موافق  عضو  هفت  می گویند  شهردار  تغییر  موافقان 
کمبود  دلیل  به  اما  هستند  شعرباف تبریزی  رفتن 
یک رای، استیضاح در شرایط فعلی به نتیجۀ دلخواه 

مخالفان شهردار نمی رسد. 

تشدید برخورد با نمایشگاه های متخلف؛
4 نمایشگاه خودرو در کرمان 

پلمب شد
متخلف  نمایشگاه های  با  برخورد  جامعه:  گروه 
قضایی  معاون  است.  شده  تشدید  کرمان  در  خودرو 
»طرح  گفت:  خبر  این  اعلام  با  کرمان  دادگستری 
ساماندهی روابط حقوقی اشخاص در دو حوزۀ املاک 
از  و خودرو که توسط معاونت اجتماعی و پیشگیری 
زمینۀ  در  اصلی  ماموریت  دو  تدوین شده  وقوع جرم 
نظارت بر عملکرد مشاوران املاک و خودرو و همچنین 

ارتقای دانش حقوقی فعالان این صنوف دارد«.
سیدمهدی قویدل افزود: »در همین راستا، عملکرد 
و  بازرسی  مورد  کرمان  شهر  خودرو  نمایشگاه های 
نظارت قرار گرفت و در این بازرسی ها چهار نمایشگاه 
خودرو به دلیل تخلفات صنفی و نداشتن مجوز فعالیت 
انقلاب کرمان  و  دادسرای عمومی  بازپرس  به دستور 
قانون  و 28  ماده 2۷  نیز طبق  دیگر  برخی  و  پلمب 

نظام صنفی اخطار پلمب دریافت کردند«.
وی اضافه کرد: »یک دفتر نمایندگی فروش نیز به 
دلیل نداشتن مجوز صنفی از مراجع ذیصلاح و انجام 
ندادن تعهدات و شکایت های مردمی مبنی بر پاسخگو 

نبودن پلمب شد«.
کرد: »در خلال  بیان  کرمان، وی  ایرنا  گزارش  به 
دلیل  به  خودرو  نمایشگاه  یک  همچنین  اخطارها، 
رعایت کلیۀ قوانین و مقررات صنفی و حرفه ای مورد 

تشویق و تقدیر قرار گرفت«.
به صورت  بازرسی ها  این  اینکه  بر  تاکید  با  قویدل 
خواهد  انجام  خودرو  و  املاک  بنگاه های  از  مستمر 
منظور  به  میدانی  نظارت  کنار  »در  داد:  توضیح  شد، 
افزایش  بر  مبنی  مذکور  طرح  دیگر  ماموریت  اجرای 
دانش حقوقی مشاورین خودور، دوره های تخصصی ۳2 
ساعته برای اخذ پروانه تخصصی اشتغال در حال اجرا 
ابتدای سال جاری تاکنون ۷1  از  است به طوری که 
دوره ها  این  از  خودور  نمایشگاه های  متصدیان  از  نفر 

بهره مند شده اند«. 

خبر

پروژۀ احداث یک خیابان جدید در دل 
شهرک باهنر کرمان که با تخریب بخشی 
از پارک نظام مهندسی همراه خواهد بود 
کرمان  شهرداری  سوی  از  است  مدتی 
مخالفت هایی  با  اگرچه  و  شده  شروع 
دو  منطقه  شهردار  اما  است  روبه رو 
گذاشتن  کنار  برای  قصدی  که  می گوید 
مدعی  رحیمی راد  علی  ندارند.  طرح  این 
خیابان  این  احداث  جریان  در  که  شد 
منتقدان  که  دارند  را  دغدغه ای  همان 
تردد  می خواهند  و  می کنند  مطرح 
کوچه های  و  فرعی  معابر  از  را  خودروها 
خیابان  این  در  و  حذف  باهنر  شهرک 
جدید تجمیع کنند. گفت وگویی که با او 

انجام دادم را در ادامه می خوانید.
طرح  وضعیت  آخرین  دربارۀ  *لطفا 
بگویید.  باهنر  احداث شریانی در شهرک 
در حال حاضر چیزی که مشاهده می شود 
این است که پارک نظام مهندسی در حال 
خیابان  دیگر  سمت  به  اتصال  و  گسترش 
یا  شده  منتفی  شریانی  احداث  آیا  است. 

همچنان برقرار است؟
توسعۀ  ابتدا  است.  نشده  منتفی  نه 
جدید  فضای  و  می دهیم  انجام  را  پارک 
برای بازی بچه ها ایجاد می شود و در ادامه، 
پارک( که در مسیر  )از  درختان قسمتی 
شریانی قرار می گیرد را با روش  معمولی یا 
با استفاده از باکس های مخصوص جابه جا 
می کنیم. در حال حاضر اما توسعۀ پارک 
در حال انجام است. احداث شریان اصلی 
طرح  چون  است  باقی  خود  قوت  به  نیز 

تفصیلی شهر را می خواهیم اجرا کنیم.
*بعد از گسترش پارک به سمت دیگر 
خیابان، احداث شریانی را شروع می کنید 

یا به آینده موکول می شود؟
تصمیم قطعی هنوز گرفته نشده ولی 
است.  انجام  حال  در  فعلا  پارک  توسعۀ 
ببینند  را  جدید  سبز  فضای  مردم  وقتی 

می پذیرند ادامۀ کار نیز انجام شود.
به  نسبت  که  انتقاداتی  *حتما 
شهرداری در خصوص احداث این شریانی 
حال  در  اینکه  شنیده اید.  را  شده  مطرح 
هستید.  باهنر  شهرک  زندۀ  بافت  نابودی 

چه پاسخی به این انتقادات دارید؟
احترام  منتقدان  همۀ  نظر  به  بنده 
اساتید  از  برخی  که  آنچه  ولی  می گذارم 

ما  که  بوده  این  کردند  مطرح  دانشگاه 
را  خودروها  تردد  شریانی  این  احداث  با 
افزایش می دهیم در صورتی که این تردد 
باهنر  شهرک  شریان های  در  الان  همین 
با  معابری  و  کوچه ها  در  ولی  دارد  وجود 
عرض کم تر. یعنی خودروها از کمربندی 
داخل  از  و  شده  بحرالعلوم  خیابان  وارد 
این  می آیند.  نصر  بلوار  سمت  به  کوچه 
اصلی  شریانی  این  احداث  با  ترددها 
حذف  فرعی  معابر  از  تردد  و  تجمیع 
و  دارند  دوستان  دغدغه ای  می شود. 
را  عبوری  وسایل  تردد  نباید  می گویند 
همین  که  اتفاق  این  بیاوریم؛  شهرک  به 
می خواهیم  ما  اما  می دهد  رخ  دارد  الان 
ترددها را از معابر فرعی و درجه دو حذف 
این  بیاوریم.  اصلی  معبر  یک  به  و  کنیم 
بقیۀ  در  آرامشی  می شود  باعث  وضعیت 
شهرک برقرار شود. ضمن اینکه در برخی 
عمل  منتقدان  نظر  براساس  داریم  موارد 
در  جلسه ای  هم  دوشنبه  روز  می کنیم. 
دفتر بنده با حضور منتقدان و کارشناسان 
شهرداری برگزار می شود تا بدانیم ایرادات 
که  بگویم  باید  مجموع  در  کجاست.  کار 
که  باشد  معبری  است  قرار  حمزه  بلوار 
می رسد  کمربندی  به  دخانیات  سه راه  از 
و باید مقطع به مقطع اجرا شود. در این 
مهندسی(  نظام  )پارک  معبر  از  بخش 
حدفاصل  ندارد.  تملک  به  نیاز  شهرداری 
اما  را  تهران  جاده  تا  جمهوری  بلوار 
تملک  داریم  سنگینی  بسیار  هزینۀ  با 
می کنیم و کارهای اولیۀ آن در حال انجام 
طرح  از  بخش  این  حال  عین  در  است. 
پروژه  این  می کنیم.  اجرا  داریم  هم  را 
از  می توانستیم  و  بوده  امسال  بودجۀ  در 
صبر  ولی  کنیم  شروع  آن  فروردین ماه 
کردیم تا در فصلی انجام شود که قابلیت 
تا  باشد  داشته  وجود  درختان  جابه جایی 
همه حفظ شوند وگرنه می توانستیم زودتر 

این پروژه را اجرا کنیم.
*صحبت دیگری مطرح است که بلوار 
حمزه قرار است پیاده راه شود. احداث این 

شریانی منافاتی با این رویکرد ندارد؟
شود  پیاده راه  نیست  قرار  حمزه  بلوار 
در  شود.  انسان محور  است  قرار  بلکه 
جریان اتفاقی که در بلوار حمزه حدفاصل 
بین ویلا و آزادگان قرار است بیفتد، تردد 
اما  باقی خواهد ماند  سواره به قوت خود 
طراحی انسان محور انجام می شود و تمام 

و  تبدیل  شهری  باز  فضای  به  لچکی ها 
ضمن  می شود  انجام  مناسبی  کف سازی 
ادامه  همچنان  هم  خودروها  تردد  اینکه 
با  منافاتی  طرح  این  داشت.  خواهد 
احداث شریانی ندارد. در حال حاضر بلوار 
و  حمزه  بلوار  و  است  اصلی  خیابان  نصر 
طرح  اجرای  با  هستند.  فرعی  بحرالعلوم 
و  می شود  برعکس  وضعیت  این  تفصیلی 
تبدیل  اصلی  خیابان  یک  به  حمزه  بلوار 
اجرا  را  تفصیلی  طرح  داریم  ما  می شود. 

می کنیم و سلیقه ای عمل نمی شود.
*انتقاداتی نسبت به طرح تفصیلی هم 
وجود دارد. هر طرحی می تواند اشتباهاتی 
داشته باشد؛ ضمن اینکه در شهر خروجی 
داریم  همه  را  طرح ها  برخی  اشتباهات 
و  است  مطرح  هم  دیگری  نقد  می بینیم. 
رسیده اید  نتیجه  این  به  چطور  اینکه  آن 
اولویت منطقۀ دو شهر کرمان احداث  که 

این شریانی آن هم در این قسمت است؟
و  طرح ها  تمام  گذشته  سال  ما 
شهر  محترم  شورای  به  را  پیشنهادات 
و مصوبه  تاییدیه  براساس  داریم  و  دادیم 
شده  تعریف  برایمان  که  بودجه ای  و 
این  چرا  می گویند  اینکه  می کنیم.  اقدام 
شریانی را به عنوان اولویت انتخاب کردیم 
به صورت  دارد  اتفاقات  که  بگویم  باید 
حمزه  بلوار  در  می رود.  پیش  همزمان 
مقطع به مقطع کار در حال انجام است. 
شاید دوستان ندانند ولی در حال تملک 
خیابان بهمنیار تا پنج راه 24 آذر هستیم 
فکر  همه  نشده  تسطیح  هنوز  چون  ولی 
که  حالی  در  نداده  رخ  اتفاقی  می کنند 
حدفاصل آبنوس تا پنج راه کار )تملک( در 
بهمنیار  کنارگذر  در  یا  است  انجام  حال 
و  هزینه  تومان  میلیارد   86 تاکنون 

مغازه ها را تملک کردیم.
*کنار زیرگذر آزادی؟

این ساختمان های  آینده  تا هفتۀ  بله. 
تملک شده تخریب می شود. یا مثلا تملک 
بلوار حاج قاسم  امتداد  املاک مسیری در 
حدود  است.  انجام  حال  در  الغدیر  به 
که  مانده  مسیر  این  در  دیگر  پلاک   14
خلبان  شهدای  پل  به  شود  نهایی  وقتی 
می رسیم و کل مسیر در این قسمت آزاد 
نشده  تسطیح  تملک ها  اما چون  می شود 
فکر می کنند در اولویت شهرداری نیست. 
یا در بلوار حمزه حدفاصل جاده تهران و 
اقدام  دست  در  پرونده ها  جمهوری  بلوار 
است و توافق نامه ها تنظیم شده ولی چون 
و  تخریب  انجام می دهیم  که  تملک هایی 
نمودی  نشده  آسفالت  و  گذاری  جدول 
ندارد ولی در پارک نظام مهندسی چون 
نمود دارد همه فکر می کنند اولویت این 
کارها  همزمان  که  حالی  در  است  پروژه 
بازگشایی  وقتی  و  می رود  پیش  دارد 
صرفا  اولویت  دید  خواهند  بگیرد  صورت 
از طرح نبوده و همزمان بقیۀ  این بخش 

آن نیز در حال انجام بوده است. 

 2 تغلیظ  کارخانۀ  اطلاع رسانی:  گروه 
میدوک از طرح های توسعۀ مجتمع مس 
مرحلۀ  به  هم اکنون  که  است  شهربابک 

نصب سازۀ سالن اصلی رسیده است.
مجری  پورغریب شاهی  مهندس 
دربارۀ   2 تغلیظ  کارخانه  پروژۀ  احداث 
این پروژه گفت: »نصب استراکچر سالن 
اصلی تغلیظ آغاز شده است و پیش بینی 
می شود درصد قابل توجهی از نصب این 

سازه تا پایان آذرماه به اتمام برسد«.
مجتمع  عمومی  روابط  گزارش  به 
کرد:  اظهار  وی  شهربابک،  مس 

تغلیظ  پروژۀ  حجیم  »بتن ریزی های 
سالن  فونداسیون  شامل  میدوک   2 فاز 
آسیاب های  فونداسیون های  و  اصلی، 
یافته  پایان  خودشکن  نیمه  و  گلوله ای 
است و امیدواریم نصب تجهیزات اصلی 

کارخانه دی ماه امسال آغاز شود«.
پیشرفت  درصد  پورغریب شاهی 
واقعی این پروژه را ۳6 درصد بیان کرد و 
گفت: »به ترتیب در بخش های مهندسی 
50 درصد، ساخت و نصب 26 درصد و 
بخش تامین 48 درصد پیشرفت حاصل 

شده است«. 

خیابانجدیدشهرکباهنرقطعااحداثمیشود
شهردار منطقه دو کرمان مطرح کرد؛

مجری پروژه خبر داد؛

پیشرفت فیزیکی 36 درصدی پروژۀ تغلیظ دو میدوک

اسما پورزنگی آبادی


